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Beszámoló 

kerekasztal-beszélgetésről 

Az intéző bizottság kezdeményezésére, a NATO-évfordulókhoz kapcsolódva néhány egyetemen a 

Társaság szakértői kerekasztal-beszélgetéseket kezdeményeztek az adott egyetem hallgatóival. Egy ilyen 

rendezvényt tartottunk ez év november 6-án 14 és 17 óra között a Corvinus Egyetemen is. Együttműködő 

partnerünk, a rendezvény szervezője és moderátora Gálik Zoltán egyetemi docens volt. 

A nagyon szép számú hallgatóság – mintegy hetvenen vettek részt a rendezvényen – zöme nemzet-

közi szakos hallgató volt, akik egyébként most fejeztek be egy NATO-témájú kurzust. Ilyen módon a ke-

rekasztal-beszélgetés jól kapcsolódott egyetemi tanulmányaikhoz, és egyébként is egy előadás jellegét öl-

tötte. 

A Társaság részéről két előadó vett részt a programban.  

Siposné Kecskeméthy Klára ezredes alapvetően Magyarország és a Magyar Honvédség szemszö-

géből ismertette a Szövetség hidegháború utáni történetét, kitekintéssel a korábbi eseményekre is. Külön 

kitért a NATO magyarországi „lábnyomára”, vagyis arra a témára, hogy milyen szövetségi szintű intézmé-

nyek, szervezetek találhatóak hazánkban. 

Nagy László ny. ezredes a NATO sajátos szerepvállalását ismertette a jugoszláv válságsorozat ke-

zelésében. Rámutatott, hogy egyfajta munkamegosztás alakult ki az ENSZ és a NATO között, amelynek 

keretében a Szövetség „megtanulta” a válságkezelést. Kitért a Szövetség által felvállalt tevékenység nem-

zetközi jogi megítélésére is. 

A két előadást élénk érdeklődés kísérte, amely megnyilvánult a beszélgetés során megfogalmazott 

kérdésekben is. A kérdések alapvetően a védelmi költségvetésekre, a magyar szerepvállalás NATO-beli 

megítélésére illetve a missziós tevékenységre irányultak. 

Egyöntetű vélemény szerint a rendezvény sikeres volt 
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